

门球场人造草

| | |
|------|--|
| 产品名称 | 门球场人造草 |
| 公司名称 | 湖北盛立体育科技有限公司 |
| 价格 | .00/个 |
| 规格参数 | |
| 公司地址 | 塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱 |
| 联系电话 | 15907164393 18627895877 |

产品详情

门球场人造草坪是为老年人建造良好场地的优选材料。不仅是年轻人需要运动娱乐，老年人也需要。为了老年人的娱乐、生活、健康、很多的城市都铺装了人造草坪门球场。

The artificial turf of the gate court is the preferred material for building a good site for the elderly. Not only young people need sports and entertainment, but also old people. For the entertainment, life and health of the elderly, many cities have installed artificial lawn gateways.

门球场人造草坪

建设门球场草坪需要注意的地方：

Attention should be paid to the construction of gate court lawn:

1、门球场人造草坪施工前需要做好准备工作，对场地进行检查，并且对施工场地进行准备。

1. Before the construction of the artificial lawn in the gate court, preparations should be made, the site should be inspected, and the construction site should be prepared.

2、门球场人造草坪施工过程中，首先将人工草坪放到指定位置并将人造草坪铺开，不能卷曲着；在接缝过程中，一定要弄清接缝口的正反方向以及接缝口方向要确保一致；粘合接缝口要将误差控制在可容许误差范围内。

2. During the construction of the artificial lawn in the gate court, first put the artificial lawn in the designated position and spread the artificial lawn. In the process of joint, it is necessary to find out the positive and negative

direction of joint opening and the direction of joint opening to ensure consistent; The adhesive joint shall control the error within the allowable error range.

3、门球场人造草坪密度是普通草坪的六倍以上，施工时不需要添加石英砂和橡胶颗粒，门球场人造草坪价格合理、使用率较长、摩擦性能高、施工简单并且噪音少、外观美化自然等。

3. fitness artificial turf density is six times more than ordinary lawn, don't need to add the quartz sand and rubber granules, during the construction of fitness artificial lawn the price is reasonable, utilization rate is long, high friction performance, simple construction and less noise, such as the natural appearance beautification.